
 

 

 
 
 

 
 

 כרם מהר"ל –ועד מקומי  

 23/6/21פרוטוקול ישיבה מיום  

 :23/6/21 :תאריך הישיבה

 פז-: ליאת אילון, דגן אוקו, אייל גונן, גל ברמטובחברי ועד נוכחים

 עמית טירק חברי ועד נעדרים:

 מנהלת הקהילה   -אילנה בעלי תפקידים: 

 עידית רחין.  אורחים: 

 
 נושאים לדיון: 

 
 כפועל יוצא מזכיה בקול קורא - מאכל. יער 1

 תנאי לניצול חומש - דוח נגישות. 2

 ' פחים וכו מתקני משחק שיפוץ/ החלפת ספסלים, - גני השעשועים. 3

 סטטוס - הצעות יועץ סולרי. 4

הכנת תוכנית תנועה, תמרורים , במפרים ושלטי זהירות  -עדכון התקדמות עבודת הועדה - ועדת תחבורה. 5

 בדרכים

תרבות, יום הילד, יריד והרמת כוסית ראש  -קיץחינוך, מסיבת  קיץ יאירועסיום אולפן מוסיקה,  - םאירועי. 6

 הוקרה לצוותי צחי  עאירו, השנה

 ה אילנ -.עדכון שוטף מהנעשה במושב7

  

 החלטות:

לפני כשנתיים זכה המושב בקול קורא מטעם משרד החקלאות להקמת יער מאכל/גינה  :יער מאכל .1

בשל השינויים שחלו  לבקשתנואחר דיונים עם המועצה ומשרד החקלאות והתאמות שבוצעו ל קהילתית.

יער מאכל. לפי הצעת המועצה המצ'ינג לפרויקט   -מאז זכינו בקול קורא, מוצע כי אנו נקים במקום, בוסתן

במימון המועצה. אנו נזכה לבוסתן לשימוש הקהילה ואילו יתר הפעילות הקהילתית, תערך במישור  יהיה

המועצתי ע"י רכזת איכות הסביבה של המועצה בהתאם לסיכום שיהיה מולם בכתב. הועד החליט כי  

 מטעמו יקדם בימים הקרובים תכנון של השצ"פ המדובר.  י ייעודצוות 

תקציב חומש,   ניצולמנהלת הקהילה עדכנה כי התנאי להמשך  :קציב חומשדו"ח נגישות כתנאי לניצול ת .2

הוא התקדמות בהנגשת מבני הציבור במושב. בשבוע האחרון הוגש על ידינו למועצה דו"ח בדבר ביצוע  

הנגשת גן המשחקים הקטן וכן התייחסות לדרישות הנגשת מבני הציבור. הוחלט לזמן את יועץ הנגישות 

טיבית את הפעולות הנדרשות להנגשת מבני הציבור )בית העם ובית הכנסת(  במטרה לסכם אופר

 בהתאם לדרישת המועצה.  

 



 

 

 

 

 

 

הועד דן במצבם המיושן של גני השעשועים, בעיקר גן השעשועים הגדול.  )מצבו של הגן   גני שעשועים: .3

ק עלויות תכנון  הקטן משופר יותר וגם בוצעו בו לאחרונה עבודות הנגשה והחלפת גומי( הוחלט לבדו

מחודש של הגן הגדול והחלפת מתקנים. בשלב ראשון, הוחלט לחדש ולהחליף את הספסלים ופחי  

עידית רחין ביקשה להצטרף לדיון בעניין זה והציעה  כי במסגרת   האשפה באזור גני השעשועים במושב.

צד מתקנים חדשים  יותקנו  גם מספר מתקנים המתאימים לאנשים מבוגרים ל,  שיפוץ /תכנון מחודש 

 .הוחלט כי ההצעה תבחן במסגרת התכנון המחודש -ולילדים

 

  תלוועדהועד עודכן כי ההצעות אשר הוגשו במסגרת המכרז ליועץ סולרי, ממתינות  הצעות יועץ סולרי:  .4

 המכרזים של המועצה. אנו פועלים על מנת לזרז ככל האפשר את קבלת ההחלטה בעניין זה.     

בחודש הקרוב יותקנו תמרורים ברחבי המושב, בהתאם להמלצות ועדת התחבורה. לשם  תחבורה:ועדת  .5

המשך תיקון ושיפור ליקויי התחבורה והתנועה במושב, יש צורך במדידה כוללת של המושב ויצירת 

תוכנית תנועה. הועד יתקדם להשגת תוכניות אלה במטרה לשפר את הכבישים והבטיחות בדרכים  

כן, ועדת תחבורה ערכה בדיקה ראשונית של הבאמפרים שנדרשים בתיקון ו/או התקנה  במושב. כמו

חדשה ובשלב זה נבחנות העלויות והצרכים התכנוניים, במקביל ממשיך החיפוש אחר מקורות תקציביים  

 להשלמת פרויקט יקר וחשוב זה. 

   מתוכננים בחודשים הקרובים םאירועי .6

 בת קיץ למבוגרים שתתקיים בתחילת חודש יולי.  מסיבת קיץ: ועדת תרבות מתכננת מסי •

 יום הילד: ועדת קטנטנים מתכננת אירוע של יום הילד שיתקיים במהלך הקיץ.   •

 אירוע למתנדבים: הועד מתכנן אירוע הוקרה למתנדבים במהלך חודש יולי.  •

יריד תוצרת מקומית: מתארגן אירוע נוסף של יריד תוצרת מקומית בתחילת חודש ספטמבר.  •

 אירוע יכלול גם הרמת כוסית לכבוד ראש השנה שיחול בצמוד לאירוע.  ה

   עדכון שוטף: .7

: בהמשך לפגישות עם מבקר המועצה, הועד עודכן לגבי בחינת מוכנות המושב לשריפות •

 המוכנות של צח"י והמושב לשריפות.  

ו כן,  יצויין כי בשבועות האחרונים ביצעה קק"ל עבודות לחישוף השטחים בפאתי המושב, כמ

עבודות לדילול אורנים ועדרים הוכנסו לשטחי מרעה הצמודים   תלהיעשובתחילת יולי אמורות 

 למושב.

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

בנוסף, הוצא מכתב לכלל חברי המושב ובו העברנו את המלצות מבקר המועצה להתגוננות  

במרחב הפרטי ואף הנגשנו רכישה מרוכזת של גלאי עשן ומטפים. המכתב שהוצא בעניין העדר  

לצערינו טרם   -לחץ מים לאגודה בדרישה לטיפול והבטחת לחץ מים שיימנע אסון בזמן השריפה

 נענה 

 למועצה בנושא זה.  מכתב נוסף יוצא

לאחר אישור התוכנית על ידי הועדה המחוזית, התוכנית תעבור עדכון בהתאם  : 73כביש נחלה  •

להנחיות הועדה ותועבר אלינו בשבועות הקרובים על מנת שנוכל לעבור לשלב בחינת יישום  

 התוכנית.

 

 

 


